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Approved Measuring Devices 

Type of Device

Register

Purpose

The purpose of this letter is to convey details of modifications to liquid measuring devices which have previously received
approval of type recognition from Measurement Canada. These modifications have been evaluated by the Approval Services
Laboratory in accordance with national requirements and shall be considered to be included within the scope of the originally
issued Notices of Approval specified in this document and any subsequent revisions to these Notices of Approval.

Scope

The modifications described in this letter affect devices identified in the following Notice(s) of Approval:
Approval Number

AV-2342

Revisions

The purpose of this revision is to add the software version SR202.  With the use of this software, a compatible communication
interface device must be connected to the LCR or a delivery can not be made.

Applicant

     Liquid Controls, Inc
A Unit of IDEX Corporation

105 Albrecht Drive
Lake Bluff, Illinois, 60044-2242

USA

Description of Modifications

The software is composed of 3 parts: the actual software (SR200, SR100, SR201 or SR202) as is currently listed in the Notice
of Approval; a language file (SL200 (English) or SL202 (French/Canadian)); and a customized ticket file (STXXX), where
XXX are numerals from 0 to 9.

Original copy signed by:
Randy Byrtus

Approvals Technical Coordinator
Fluid Measurement Discipline
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LETTRE D’ACCEPTATION DE MODIFICATION (LAM)
pour

Compteurs et appareils approuvés 

Type d’appareil

Enregistreur

Objet

La présente lettre vise à expliquer les détails des modifications apportées aux compteurs dont le type a déjà été approuvé par
Mesures Canada. Ces modifications ont été évaluées par le Laboratoire des services d’approbation en conformité aux
exigences nationales et doivent être considérées comme faisant partie de la portée des avis d’approbation d’origine énumérés
dans le présent document et de toutes leurs révisions subséquentes.

Portée

Les modifications décrites dans la présente lettre s’appliquent aux compteurs visés par l’avis d’approbation suivant:

Numéro d’approbation

AV-2342

Révisions

Le but de cette révision est d’ajouter la version de logiciel SR202.  Avec l'usage de ce logiciel, un appareil d’interface
compatible doit être relié au LCR ou une livraison  ne peut pas être fait. 

Requérant

Liquid Controls, Inc
A Unit of IDEX Corporation

105 Albrecht Drive
Lake Bluff, Illinois, 60044-2242

USA
    

Description des modifications

Le logiciel est composé de 3 parties: le logiciel véritable (SR200, SR100,SR201 ou SR202) comme est énuméré dans l’Avis
d'Approbation; un fichier langue (SL200 (anglais) ou SL202 (French/Canadian)); et un fichier personnalisé billet (STXXX),
où XXX sont chiffres de 0 à 9. 

Copie authentique signée par:
Randy Byrtus

Coordonnateur technique d’approbations 
Discipline de la mesure des fluide


